
Johan Söderberg  Muutosesitys 

   4.3.2024 

 
Esitys 

Pyytäessään lausuntoa kaupunginhallitus kehottaa myös huomioimaan 

vaihtoehtoa, jossa Kokonniemen nykyisten liikuntatilojen käyttöaikaa 

pidennetään soveltuvin kunnostustoimenpitein.  

Pöytäkirjamerkintä 

Kokonniemen liikuntakeskus on kaikissa esitetyissä malleissa investointina liian 

iso ja myös toimintamenojen osalta kaupungin taloudelliseen kantokykyyn 

liian raskas, joten talouden tuottavuus- ja tasapainottamisohjelmaa 

laadittaessa tulee selvittää ratkaisuja, jotka pienentävät merkittävästi sekä 

investointi- että toimintamenoja esimerkiksi nykyisten liikuntatilojen 

käyttöikää pidentämällä tai hankkeen jaksottamista pidemmälle aikavälille. 


